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Waldemar 8tupałkowski
Burmistrz Sępólna Krajeńskiego

Zgodnie z § 41 ust. 2 uchwa?ły Nr IX/65/2003 Rady Miejskiej w Sępólnie
Krajeńskim z dnia 23 kwietnia 2003 r. w sprawie statutu Gminy Sępólno Krajeńskie
przekazuję pismo Pana Kajetana Wiese Radnego Rady Miejskiej w Sępólnie
Krajeńskim o uzupełnienie odpowiedzi na zapytania zawarte w piśmie oraz
odniesienie się do terminowości udzielania odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

Zał. 1 PRZEWODNICZACY



Kajetan Wiese
RRM w !%pólnie Krajeńskim
radamiejska.k.wiese@,gmina-sepolno.pl
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Sz. Pan

Przewodniczący Rady Miejskiej
w !%pólnie Krajeńskim

wniosek o uzupelnienie zapytań

Szanowny Panie Przewodniczący
Korzystając z określonej w Statucie możliwości zwrócenia się za pośrednictwem
Przewodniczącego Rady z wnioskiem o uzupełnienie odpowiedzi na zapytania i interpelacje,
które zostaną uznane przez radnych za niezadowalające uprzejmie proszę o uzupełnienie:

1. zapytania odnośnie przystąpienia Gminy do Regionalnego Programu Priorytetowego
Oehrona Przyrody 2025- W zakresie odpowiedzi na pytanie, dlaczego Gmina nie
przys$iła do tego programu - wskazywanie, że planuje się skorzystać z niego w
nadchodz4cych latach, nie stanowi odpowiedzi na zadane pytanie. Program ogłaszany jest
corocznie, a brak zgłoszenia w bieżącym roku przyniósł Gminie wymierną stratę, zwłaszcza
że obecnie działania związane z ewidencją pomników przyrody są realizowane ze środków
własnych. Tymczasem możliwe było uzyskanie na ten cel bezzwrotnej dotacji, a środki
zaplanowane w budżecie mogły zostać wykorzystane na inne potrzeby.

Dodatkowo zastanawiającym jest fakt powoływania się na inwestycje w obszarze centrum
miasta, które (jak się sugeruje) uniemożliwiają? staranie si«; o pozyskanie dodatkowych
środków na którykolwiek z celów programu? Program mógł być realizowany w zakresie
swoich celów na obszarze całej gminy. Warto również nadmienić, że samorządy z terenu
Powiatu Sępoleńskiego do programu przystąpiły i będą realizowały działania związane
z ochroną przyrody.

2. zapytania odnośnie przycinki drzew i uzupe4niania nasadzeń- proszę o określenie
przybliżonego roku / kwartału, w którym planuje się uzupełnić nasadzenia.

3. zapytania odnosnie programu grantowego ,,Tu mieszkam, tu zmieniam - EKO 2025.
Stwierdzenie, że ,,wniosek? nie został uięty w budżecie, jest odpowiedzią, która w ogóle nie
powinna mieć miejsca, ponieważ w żadnym zakresie nie odpowiada na zapytanie.

Odpowiedź, w której wskazuje się, że Gmina nie przystąpi do programu, w którym udzielana
jest darowizna, z uwagi na brak uwzględnienia wniosku na etapie tworzenia budżetu,
świadczy być może o braku znajomości zasad funkcjonowania budżetu.

W związku z tym, z uwagi na brak zainteresowania programem i wynikający z tego brak
wiedzy, informuję, że zakładał on darowiznę - bez udziału środków własnych gminy, więc
było niemożliwym i z%dnym umieszczanie go w pierwotnej uchwale budżetowej.


